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Referat 

Ordinært afdelingsmøde i Afdeling Svaneke  

den 11. september 2017 kl. 19.00 

 
Afdelingsformand Kim Kreutzmann bød de fremmødte velkommen. 

  

Der var 33 lejere tilstede. Endvidere deltog repræsentanter fra bestyrelsen og administrationen. 

 
1. Valg af dirigent. Valg af referent. Godkendelse af forretningsorden for afdelingsmødet. 

 

Per Carlo Nilsson blev valgt som dirigent. Rikke Munch blev valgt som referent. 

 

Dirigenten konstaterede, at beboerne var rettidigt og retmæssigt indkaldt til mødet. 

 

Forretningsorden for afdelingsmødet i Afdeling Svaneke blev enstemmigt godkendt. 

 

2. Afdelingsbestyrelsens årsberetning for perioden siden sidste møde. 
 

Kim Kreutzmann fremlagde kort afdelingsbestyrelsens årsberetningen der herefter enstemmigt 

blev godkendt. 

 
3. Godkendelse af afdelingens driftsbudget for det kommende år.  

 

Ebbe Frank gennemgik budgettet for 2018 og orienterede om regnskabet for 2016. 

 

Driftsbudgettet for 2018 og lejestigning på 0,69 % pr. 1. januar 2018 blev enstemmigt godkendt.  

 
4. Helhedsplanen v/Årstiderne Arkitekter. 

 

Ebbe Frank redegjorde for status på helhedsplanen, hvoraf det fremgik at vi afventer 

kommunalbestyrelsens godkendelse, som forventes at foreligge den 21. september 2017. 

 

Orienteringen blev taget til efterretning.    
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5. Behandling af eventuelt indkomne forslag. 

 

a. Etablering af fibernet og ophør af fælles antenneforsyning pr. 1. april 2018. 
 

Ebbe Frank fremlagde tilbud om fibernet i 93 alle boliger i Afdeling Svaneke. Udover selve 

installationen, vil alle boliger få leveret gratis fibernet 100/100 Mbit/s i 6 måneder. Efter de 6 

måneder, er det op til hver enkelt beboer selv at indgå aftale med BornFiber, hvis der ønskes fortsat 

internet. Aftale om signalforsyning og telefoni aftales individuelt og direkte med BornFiber. 

 

Forslaget blev med stemmerne 38 FOR, 2 IMOD og 6 HVERKEN FOR ELLER IMOD godkendt. 

 
6. Valg af medlemmer til afdelingsbestyrelsen og suppleanter. 

 

Kim Kreutzmann og Elisebeth Bill blev enstemmigt valgt til afdelingsbestyrelsen for 2 år. 

 

Leif Nybo Eriksøn blev enstemmigt valgt som suppleant til afdelingsbestyrelsen.  

 
7. Valg af repræsentanter for 1 år. 

 

Elisebeth Bill og Leif Nybo Eriksøn blev enstemmigt valgt som repræsentanter for 1 år. 

 
8.  Eventuelt. (ingen beslutninger). 

 

Elisebeth Bill nævnte at det er dejligt så mange af beboerne møder op til møderne hver gang.   

 

Dirigenten takkede for et godt møde, og afsluttede mødet kl. 21.14 

 

 

 
Rønne, den Rønne, den 

 

 

 

 

___________________________________    ___________________________________ 

 Afdelingsformand Dirigent 


